

Date: 23/05/2017

التاريخ: 2017/05/23

Ref: L/C/1/23517

الإشارة: م و/د ق/1/23517

Mr. Saif Sayyah Al Mansouri
Head of Companies Listing Department
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد/ سيف صياح المنصوري
المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Cc: The Securities and Commodities Authority

نسخة: السادة/ هيئة الأوراق المالية والسلع

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Sub: The Resignation of a Board Member of The National Investor PrJSC ("the Company")

**الموضوع: استقالة عضو من مجلس إدارة شركة
المستثمر الوطني ش م خ ("الشركة")**

The Company hereby declares that Mr. Rahma Alshamsi has resigned as a member of its Board of Directors due to personal commitments.

تعلن الشركة أن السيد رحمة الشامسي قد استقال من منصبه كعضو مجلس إدارة بسبب التزامات خاصة.

The Chairman, the Members of the Board and all the employees, extend their sincere thanks to Mr. Rahma Alshamsi for his efforts during the period of his work with the Company and wish him all the success in his endeavors.

ويتقدم السيد رئيس مجلس الإدارة والسادة أعضاء المجلس وكافة الموظفين بخالص الشكر للسيد رحمة الشامسي على الجهود التي بذلها خلال فترة عمله مع الشركة، و يتمنى له الجميع النجاح والتوفيق.

The Board of Directors will appoint a member in the vacant position until such matter is presented at the first convention of the General Assembly either to approve the same or to appoint another Director. The name of the replacement of Mr. Alshamsi shall be declared as soon as appointed by the Board.

كما سيقوم مجلس إدارة الشركة بالعمل على تعيين عضو في المركز الشاغر الى حين عرض ذلك على الجمعية العمومية في أول اجتماع لها لإقرار هذا التعيين أو لتعيين شخص آخر، وسيتم الإعلان عن العضو البديل للسيد رحمة الشامسي فور تعيينه من طرف مجلس الإدارة.

Sincerely;

 المستثمر الوطني
The National Investor

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،،



ياسر جعيسه/ الرئيس التنفيذي
Yasser Geissah/ Chief Executive Officer